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Saksnr Innhold Lukket 

 (Ingen tittel)  

PS 19/2 Mulighetsstudie for bruk av meieritomta og de 
gamle meieribygningene på Brekstad 

 

 
 
Orienteringer 
 

 Mulighetsstudie for bruk av meieritomta og de gamle meieribygningene på Brekstad 
o Thomas Engen, kommunalsjef plan og landbruk, orienterte om tidligere 

behandling, anbefalinger om vern og bruk av Rødbygget og Pyramiden 
(fyrhuset) 

o Byggetekniske krav til byggene, gjennomførte tiltak og kostnader 
o Alternativer til hvordan bruke hele tomta, transformasjon – kvartalsstruktur, 

landsby eller park med boliger 
o Universell utforming ligger som et krav gjennom hele behandlingen 

 Aktivitetsdag onsdag 5. juni ved Rusasetvatnet - åpent for alle 
 Nytt Helsebygg – forprosjekt 

o Godt fornøyd med gjennomføringen av workshop som besto av gruppearbeid 
med innspill til innhold i helsebygget 

o Det ble gitt klare innspill til at det er viktig med universell utforming 
o Planlagt to workshop til før sluttrapporten til forprosjektet er ferdig 
o Rådet inviteres til orientering i møte for komite for Helse og Velferd 8. mai 

OBS! møtestart kl 08:00 
o Bjugn kommunestyre behandler sak om samarbeid i forprosjektet 11.4.19 

 
Eventuelt 
 

 Det etterlyses bedre tilbakemeldinger på innspill som blir gitt fra rådet 
o Handicap-parkeringer ved alle severdigheter og utfartssteder, f.eks. 

Austråttborgen, Austrått Camping med badestrand, mm. 
 Parkering ved Libra kjøpesenter må spilles inn til senterleder 
 Arbeidet med skiltplan er under arbeid 
 Det er ingen brukerrepresentant fra mennesker med nedsatt funksjonsevne i 

Frivillighetens Hus 
o Komiteleder går i dialog med leder Frivillighetens Hus 

 
  



PS 19/2 Mulighetsstudie for bruk av meieritomta og de gamle meieribygningene på 
Brekstad 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.04.2019  
 
Behandling: 
I videre arbeid med utforming av meieritomta skal Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne involveres. 
 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmer følgende forslag til 
vedtak: 
 
Forslag til endring av punkt 2: 

 Midlertidig bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens 
bruk og drift. 

 
Forslag til ekstra punkt 4: 

 I det videre arbeidet med utvikling av de gamle meierbygningene og meieritomta 
skal universell utforming hensyntaes og legges vekt på. 

 
Votering  
Rådmannens innstilling punkt 1 og 3 enstemmig vedtatt 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne sine forsalg til punktene 2 og 4  
enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Midlertidig bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens 

bruk og drift. 
3. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
4. I det videre arbeidet med utvikling av de gamle meierbygningene og meieritomta 

skal universell utforming hensyntaes og legges vekt på. 
 
 
 
Saksprotokoll i Komite for helse og velferd - 10.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens bruk og drift. 
3. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
 
 
Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 09.04.2019  



 
Behandling: 

 Thomas Engen, kommunalsjef plan og landbruk, orienterte om tidligere behandling, 
anbefalinger om vern og bruk av Rødbygget og Pyramiden (fyrhuset). 

 Byggtekniske krav til byggene, gjennomførte tiltak og kostnader. 
 Alternativer til hvordan bruke hele tomta, transformasjon – kvartalsstruktur. 

 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens bruk og drift. 
3. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
 
 
 
 


